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Maciej Kupaj
Radny Rady Miejskiej Legnicy 

Szanowny Pan
Tadeusz Krzakowski 
Prezydent Miasta Legnicy 

ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie

proszę o informację czy fanpage Pana Marcina Andrzejewskiego na portalu społecznościowym Facebook
pod nazwą „Marcin Andrzejewski  -  Pełnomocnik Prezydenta Legnicy ds.  Centrum Witelona” powstał  za
Pana zgodą i wiedzą. Proszę także o informacje czy prezentowane tam informacje są zgodne z rzeczywisto-
ścią i są stanowiskiem Pana Prezydenta.

Z poważaniem,

Maciej Kupaj
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